
  
 

OPPVEKST 
Krossen skole 

 

Referat fra møte i Samarbeidsutvalg for Krossen skole 

 
Møtested: Personalrom 

Krossen 
skole 

Møtedato 13.11.24 Arkivsak:  

 

Møteleder 

 
SU-leder 

 
Tid: 

 
Kl. 18.00 

 
Arkivkode: 

 

 
Deltakere: Foreldrerepresentant Hanne Marie Edvardsen Jelavic, SU-leder 

Foreldrerepresentant Thomas Haarr, FAU-leder 
Foreldrerepresentant vara fra kompetanseavdelingen Espen N. Nesse 
Foreldrerepresentant vara Reidun Strømme 
Foreldrerepresentant vara Aron Batha Haile 
Lærerrepresentant nærskolen Asbjørn Tronstad 
Lærerrepresentant kompetanseavdelingen Evelin Goris 
Andre ansatte Christine Beate Teigen 
Politisk representant Tale Mathilde Haukbjørk Østrådal (MDG) 
Referent Stig Navjord (rektor) 
 
Ikke til stede: 
Elevrådsrepresentant Ahmed Al-Lami (leder) 
Elevrådsrepresentant Rama Khalaf (nestleder) 
Andre ansatte Linda Merethe Lochner (vara) 
Politisk vara representant Anna Nawrocka (Frp) 
 
 

Saksliste 
Sak 7/25 Godkjenning av referat, innkalling og saksliste. 

Referat, innkalling og saksliste godkjennes 
 
Sak 8/25 Skolebehovsplanen  

- Oppsummering av bystyrets vedtak 

o Ny utredning av bydelen med ønske om en felles barneskole med 

kompetanseavdeling på sikt 

o I mellomperioden bes administrasjonen å se på skolegrensene 

o Ny tildelingsmodell som i sterkere grad tar hensyn til sosioøkonomi og 

skolenes behov 

- Hvilke konsekvenser og mulige løsninger av bystyrevedtaket ser SU for Krossen 

skole og Grim bydel? 

o En felles barneskole på Grim med kompetanseavdeling på sikt er bra 

o Hva skjer i mellomperioden dersom det ikke er mulig å skyve 

skolegrensene? 

o Vil Krossen skole få økte økonomiske rammer tilsvarende skolens reelle 

behov? Det er uttalt fra leder av oppvekstutvalget at man ikke ønsker 

blandede klassetrinn i Kristiansand. Dette kan bli nødvendig neste skoleår 

dersom skolens rammer ikke økes. 

- Hvordan bør SU følge opp saken videre? 

o Mellomperioden før felles barneskole med kompetanseavdeling: 

▪ Krossen skole må ha avklart neste skoleårs rammer grunnet lavt 

elevtall og sparekrav med reduksjon av en pedagog 
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▪ Krossen skole ligger i et sosioøkonomisk område hvor mange 

tilbud utover de lovpålagte er nødvendig 

o SU ønsker på sikt å ha en felles barneskole med kompetanseavdeling 

o SU inviterer SU ved Solholmen skolen om mellomperioden, 

skolegrensene og hvilke mulighetsrom som kan finnes. 

 

Rektor har etter møtet fått bekreftet fra administrasjonen at høstens ramme ikke vil bli 

endret/økt. Det foregår interne vurderinger og prosesser i ledelse og personal knyttet 

til aktuelle sparetiltak. Disse vil bli lagt frem for SU så snart de er klare. 

 

Sak 9/25 Skoletransport og trygg skolevei 

- Rutiner for busstransport i skolens regi  

 

Tilbakemelding fra lærerne: 

• God tanke å tenke på barnas sikkerhet.  

• Hvordan skal lærerne få til dette med ansvar for mange barn, og spesielt 

elever som ikke håndterer overganger og endringer så bra?  

• Lærerne melder avvik og stopper ev. busstur hvis de ser åpenbare feil.  

 

SU:  

• For å bevisstgjøre lærerne kan sjekklista legges ved ROS-analysen. Dette 

kan gjøres som tips til lærerne om å sjekke, men ikke som et krav. 

   
Sak 10/25 Evaluering av skolens arbeid med aktivitetsplikten (egne vedlegg) 

- Plikten til å følge med, gripe inn og melde fra – gjelder alle ansatte 
- Plikten til å undersøke saken, sette inn tiltak, utarbeide en skriftlig plan og 

dokumentere at aktivitetsplikten er oppfylt er lagt til skolen – rektors ansvar 

 

SU mener skolen har gode rutiner for aktivitetsplikten ved å følge kommunens 

veileder, gir opplæring av ansatte og informasjon til elever og foreldre. Skolen har 

mange voksne ute i friminuttene og en aktiv sosial plan med årshjul. Et godt 

skolemiljø handler om å skape inkluderende fellesskap. 

 

Filmtips om hvor viktig felleskap er: Se eget PP-vedlegg 

 

Sak 11/25 Oppfølgingssaker 

- Dialogmodellen ønskes innført på skolen i samarbeid med Solholmen skole. 

o På alle trinn i nærskolen 

o Bør også gjøres på kompetanseavdelingen 

 
Sak 12/25 Neste års FAU og SU 

- Planlegge valg av neste års SU og FAU 

FAU velger foreldre, lærerkollegiet velger lærerne osv. 

o Foreldre: Hanne, Aron og Espen stiller videre. Reidun ønsker å avslutte, 

men stiller om nødvendig. 

o Lærere: Asbjørn ønsker å avslutte. Evelin fortsetter 

   

Evt.  Ingen saker 

 

 

Referent 

Stig Navjord, rektor 


